

霍太、巖太；

和協會工作人員，你們好！本人**家長姓名**一年又過去了，首先祝你們新年快樂，身體健康。我有兩名小朋友，**病人姓名**和**病人姓名**，身體嚴重傷殘，最初期真的很擔心，好停滯且困難，但自從認識了SMA會主席霍太，她不但是一位偉大的好媽媽，更是我們SMA會的好主席，對每位會員好關心和支持，同幫助，加上有教會人仕及善心人探訪和支持，即使有很多困難，也得以解決。例如小朋友吸痰機醫療儀器、學習電腦，每月還有好粉的支助，使我一家人在身心、經濟，得到很大的支持，我內心萬分感激，自己要更加堅強，好好照顧兩名小朋友，**病人姓名**，**病人姓名**都好平穩，過每一天，所以自己亦感欣慰，但好不幸，**家長姓名**在09年患了癌症，做了兩次腸手術，今年十一月份又做了肝手術，醫生說要化療，但好擔心，他難堅持下去，現找了位中醫專治癌症的

醫生治療，但醫藥費很昂貴，好難負擔，所以想向SMA會申請或善心人仕幫助我解決這個困難，在電費、水費、煤氣費幫助我減輕我的負擔，電費大約每月800元、煤氣費600元、水費500元，為期半年約11,400元，多謝您的支持和幫助。
謝謝。

祝：新年進步

申請人：**家長姓名**

2011.1.18.

English Translation

Mrs. Fok, Mrs. Yim and staff in FSMA,

Hi, another year passed. First of all, I would like to wish you all a happy and healthy new year. I have two children, (patient's name) and (patient's name). They are seriously physical handicapped. At the beginning, I was very worried, helpless and upset. But then I knew Mrs. Fok, the Founder of FSMA. She is not only a very great good mother, but also a good Founder as she cares and supports each member in FSMA. Also, with the help of kind people from the church, no matter how difficult is, they are all resolved. You helped us with the suction machine and other medical devices, teaching us how to use computer, and financially supporting us to buy nutrition milk powder every month. You have been supporting us emotionally, physically and financially. I am thankful deeply.

I have to be stronger, so I can take good care of my children. I am happy. But unfortunately, (parent's name) was diagnosed with cancer in 2009. He has undergone two intestine surgeries. And again in November this year, he underwent another operation in his liver. The doctor said he had to begin the chemotherapy. He was worried. Now he went to a Chinese medicine practitioner who is specialized in treating cancer. But the charge is too expensive that we can barely afford. In order to ease our burden, I would like to ask FSMA or any kind person to subsidize our electricity bills, water bills and gas bills. The electricity bill is about \$800. The gas bill is about \$600. And the water bill is about \$500. So in total it is about \$11,400 for half a year. I am so thankful to your support and help.

Thank you.

Wish you a prosperous new year.

(parent's name)
18th January, 2011